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Verslag van de Avond van Leusden, Informatieronde Bestuur en Financiën, Voorjaarsnota, 
op 26 juni 2014 in de raadzaal van het gemeentehuis te Leusden 

 
Aanwezig:  Fractieleden 

De heren D. den Boer, J. Bosland, W.H. van den Brink C.P.W.J. Genders, 
J.P.O.M. van Herpen, P.H. Lensselink, J. Mulder, B.A. Piersma,  
M.T.M. Sturkenboom en M.G. Vink 
Voorzitter 

 De heer T.C.M. Wildenburg 
Griffier 
Mevrouw J.S.Y. Houtman  
Namens college en gemeente  
De heren A.J. Dragt, H.A.W. van Beurden en J. Overweg , wethouders  

  A. Vermeulen, burgemeester,  
Tevens aanwezig: 
P. Koops, beleidsmedewerker 
R. Reemst, beleidsmedewerker 

Verslag: Mevrouw C.J. Velt (MKW secretariaatsservices) 
Pers:   
Publiek: Aanwezig 
 

Agenda Verslag 

Opening 
22.00-22.30 uur 
 

De voorzitter opent de informatieronde Bestuur en Financiën om 22.00 
uur. 

 
 

De burgemeester geeft aan dat de Beke Ferwerdamethode wordt ge-
bruikt. Daarin worden jeugdgroepen via een wetenschappelijke methode 
gerangschikt. Leusden heeft geen groepen jongeren die vallen onder de 
rangschikking van deze systematiek. Dat betekent dat wat in de Voor-
jaarsnota staat correct is. Dat betekent niet dat er geen jongeren zijn die 
wel eens overlast geven.  
 
SBG 
Wethouder Overweg geeft aan dat het erop lijkt dat Leusden met de SBG 
gaat stoppen. Het besluit is niet nog genomen. Er wordt gekeken waar de 
taken dan worden ondergebracht. Gaat Leusden het zelf doen of wordt het 
ondergebracht bij Amersfoort. Over de kosten kan hij nog niets zeggen. 
Als taken elders worden ondergebracht, tracht het college het personeel 
daar ook onder te brengen. Het is een gemeenschappelijke regeling en 
dan moet Leusden ook betalen.  
Het is nog niet bekend of het ook voordelen met zich mee brengt. De 
klachten over het SBG is een van de aanleidingen om ermee te stoppen. 
Inzet is dat het beter moet. 
 
Werk, inkomen en participatie 
Wethouder Dragt geeft aan dat hij het antwoord op meer inzet op recht-
matigheid zal nazoeken. Hij komt daar schriftelijk op terug.  
 
Wethouder Overweg zegt dat er nog geen zicht is op de kosten met be-
trekking tot de Maatregelenwet/kostendelersnorm. Het rijk stelt daar 
€ 4.000,00 voor beschikbaar. Of dat bedrag voldoende is komt terug in de 
Najaarsnota 2014.  
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WSW 
Wethouder Dragt zegt dat de Participatiewet deel uitmaakt van het Sociaal 
Domein. Er wordt al aangesloten bij het sociaal domein.  
 
Bijstand 
Wethouder Dragt zegt dat Leusden te maken heeft met een economische 
recessie. Daardoor worden meer mensen werkloos en zijn er meer men-
sen die in een bijstandsituatie terechtkomen. Hij weet niet of de stijging 
conform de situatie in andere gemeenten is. Het is hem niet bekend of dit 
procentueel meer of minder is dan in andere gemeenten.  
 
Wethouder Dragt geeft aan dat de documenten een aanvullende functie 
op elkaar hebben en deze verschijnen niet allemaal op hetzelfde moment. 
De Kaderbrief schetst het algemene beeld. De Voorjaarsnota geeft per 
programmadeel de stand van zaken weer.  
De presentatievorm met een afwijkingenbijlage wordt als suggestie mee-
genomen.  
 
Sportbedrijf 
Wethouder Dragt geeft aan dat de vraag over de vorming van het sport-
bedrijf te vroeg te komt. Er wordt gewerkt aan de aanbesteding van het 
sportbedrijf. Er wordt ook gewerkt aan de invulling van het sportbedrijf. Er 
wordt gekeken hoe en of de werkzaamheden overgenomen kunnen wor-
den van Welzijn Leusden. Of daar ook een personele overname bij zit kan 
hij niet nu beantwoorden.  
 
Openbare orde veiligheid 
De burgemeester geeft aan dat de VRU-bijeenkomst nog niet heeft 
plaatsgevonden. Er wordt rekening gehouden met alle scenario’s. Alles 
staat op losse schroeven, want de gemeente Utrecht gaat waarschijnlijk 
tegen stemmen. Het bedrag zoals vermeld, is opgenomen als waarschijn-
lijkheid. Deze stukken liggen niet bij de VRU en Leusden vecht gewoon 
door voor de eigen belangen.  
 
Algemene dekkingsmiddelen en onvoorzien 
Wethouder Dragt geeft aan dat de meicirculaire aangeeft dat de bijdrage 
per inwoner zakt van € 12,00 naar € 6,00.  
 
De heer Koops vult aan dat het voordeel nu niet gefaseerd over vier jaar 
wordt ontvangen maar in een keer in 2015. In 2018 moeten de cijfers wor-
den gehalveerd, maar in de voorgaande jaren is er een voordeel ten op-
zichte van de cijfers uit de Voorjaarsnota.  
 
Wethouder Dragt vindt de maatregelen om de begroting 2018 positief te 
krijgen realistisch.  
 
De heer Koops vult aan dat de maatregelen prijscompensatie vooralsnog 
niet waren opgenomen. In meicirculaire is ten opzichte van de september-
circulaire een reëler accres opgenomen. In de memo meicirculaire zijn die 
bedragen weer opgenomen. Voor 2018 is een 0,5% prijscompensatie ge-
raamd. Dat is conform de raming van het CPB.  
 
Wethouder Dragt zegt dat de Voorjaarsnota op een bepaald tijdstip moet 
worden aangeleverd. Het zou mooi zijn als de meicirculaire begin mei 
wordt ontvangen en niet in juni. Voor het zomerreces moet de Voorjaars-
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nota met de raad worden besproken. Het college maakt een Voorjaarsnota 
gebaseerd op een aantal aannames. De meicirculaire leidt tot grote veran-
deringen. De veranderingen zijn groter dan verwacht. Helaas kan het niet 
anders, maar dit zijn de gegevens waarmee wordt gewerkt.  
 
Spreker zegt dat er nog een pakket aan risico’s openstaat. Dat wil niet 
zeggen dat alle risico’s die op de gemeente afkomen en bewaarheid wor-
den. Het zijn risico’s die het college met de raad deelt. Het college houdt 
daar goed rekening mee. Daar waar mogelijk zal de gemeente de risico’s 
met voorzieningen in de begroting opnemen. Er wordt een afweging ge-
maakt tussen het reëel opnemen van risico’s en het melden van mogelijke 
risico’s. Het college gaat er niet vanuit dat zij alle risico’s ook echt op het 
bord krijgen. Daar waar de gemeente de risico’s wel op het bord krijgt, zal 
het college samen met de raad naar oplossingen zoeken.  
 

 De voorzitter sluit de informatieronde om 22.30 uur. 
 
 
 
 


